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Styrelseprotokoll  

Sunderby scoutkår 

Datum: Luleå 28 oktober 2021 

Plats: Teams 

Löpnummer: 8 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Åke Olsson 

Vice ordförande Lars Salander 

Sekreterare Anna Hedkvist 

Kassör Vakant 

Ledamöter Carin Sjölin  
Jenny Lindmark  

ADJUNGERANDE 

Ledare Johan Eriksson 

FRÅNVARANDE 

Ledamot Lasse Nykänen 

Ersättare Daniel Alm 
Jim Baudin 
Daniel Andersson 
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Dagordning 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande öppnade mötet. 

2. SAMMANTRÄDETS BESLUTSMÄSSIGHET 

Styrelsen konstaterar att styrelsen är beslutsmässig. 

3. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Beslut  

1) Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

4. EKONOMISK RAPPORT 

Ekonomin är ok. Det finns möjlighet att söka Coronastöd från Luleå kommun igen. Vårens 

försäljning av majblommor gav inte lika mycket som ett normalt år så det skulle vara möjligt att söka 

kompensation för det. 

Beslut  

1) Sekreteraren och Lars Salander kollar upp och ansöker om Coronastöd. 

5. POSTGENOMGÅNG 

Ingen post 

6. UTBILDNINGAR OCH KURSER 

Distriktet vill få upp utbildare hit till norr så att vi inte ska behöva åka långt för att gå kurs. Det kan 

vara bra att påminna distriktet om detta och även trycka på regionala utbildningsgruppen. 

10 november är ett webbinarium vi kan tipsa alla ledare om.  

Beslut  

1) Lars Salander pratar med distriktets ordförande om att få upp utbildare och om hur vi kan 

trycka på om hur viktigt det är att det sker utbildningar här. 

2) Alla får hjälpas åt att tipsa om webbinarier vi ser är intressanta. 
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7. MATERIAL OCH UTRUSTNING 

Spritkök och eldstål är inköpta. 

Nya spisar till köket har varit på tal för ett par år sedan. Frågan lyfts på nytt och vi behöver 

undersöka priser på nytt. 

Tvål – Varför har vi pumptvålar med parfymerad tvål när vi har tvåldoserare monterade på väggen i 

toaletterna? Pumptvålarna är nog kvar sedan sommarens evenemang Medeltidsdagarna med 

Frostheim. För doftkänsliga är det bra om vi använder oparfymerad tvål. 

Beslut  

1) En ny spis ska köpas in till köket. En induktionsspis. Vi undersöker priser innan inköp. 

2) Vi använder oparfymerad tvål i vår verksamhet. 

8. HAJKER, LÄGER OCH AKTIVITETER 

Koh-i-Noor – Sunderbyn vann sist och gubben finns här. 

Jota/joti genomfördes med äventyrarna och några få utmanare. 

Julkul för utmanare är planerad till 2:a advent och Sunderbyn är ansvarig. 

Våra utmanare och äventyrare har varit på spökhajk. 

Sommaren 2022 räknar man med att en Jamboree ska genomföras. Är det ett läger kåren vill åka på 

eller tänker vi något annat om sommarläger? Kostnaden för Jamboree22 är 2 950 kr+resa. Bodens 

scoutkår har frågat om vi ska åka och om de kan resa tillsammans med oss då de inte är så många 

som åker. Vid Jamboree17 lärde vi känna Södermöre scoutkår och det vore både roligt och praktiskt 

att dela lägerby med dem. 

Vi skulle behöva ha ett ledarmöte. Och att ha det via Teams. 

Johan Eriksson tipsar även om World scout Jamboree 2023. Dit man kan åka som enskild deltagare. 

Det är dags att plocka enris till julkransarna. Sekreteraren kan inte vara med vid plockningen och 

Carin Sjölin är osäker på om hon kan. Har vi någon som kan fixa fika? 

Bindningen av kransar gör vi som förra året uppdelat på flera kvällar. Vi behöver köpa in 

bindningstråd och röda band.  

I år har vi ljusstöpningen lördag 13 november för de yngre scouterna.  

Ska vi göra marsipangrisar i år? 

Beslut  

1) Lars Salander meddelar distriktet att Koh-i-Noor-gubben finns i Sunderby scoutkår. 

2) Sunderby scoutkår åker till Jamboree22. 

3) Sekreteraren meddelar Bodens scoutkår att de kan åka med oss. 

 

Forts. nästa sida 
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Forts. punkt 8 

 

4) Sekreteraren hör med Södermöre scoutkår om de vill bo tillsammans med oss under 

Jamboree22. 

5) Ledarmöte tisdag 9 november kl. 19.30 via Teams. 

6) Lasse Nykänen är på plats vid enrisplockningen och ser till att den fungerar. 

7) Sekreteraren gör inbjudan till plockning och ser till att det finns säckar, sekatörer och 

handskar framplockade. 

8) Carin Sjölin hör sig för om vi kan få hjälp av Dagny med att fixa fikat vid enrisplockningen. 

9) Kransbindning sker under flera kvällar enligt förra årets upplägg. Sekreteraren gör inbjudan. 

10) Carin Sjölin köper in tråd att binda kransarna med. 

11) Sekreteraren köper in röda band till rosetterna. 

12) Sekreteraren bjuder in till ljusstöpning och kollar detaljer kring det. 

13) Sekreteraren köper 1 kg vit och 1 kg röd marsipan. 

9. RAPPORT FRÅN DISTRIKTSSTYRELSEN 

Det har varit distriktsstämma i Boden och vi var fyra från Sunderbyns scoutkår som deltog. Rosvik 

är ny kår i distriktet och Lars Salander blev vald till ny ordförande i Norrbottens scoutdistrikt. 

Beslut  

1) Informationen läggs till handlingarna. 

10. LOTTERIER, BASARER OCH MARKNADSAKTIVITETER 

Sekreteraren har ännu inte fått bekräftat att det blir försäljning under skyltsöndag eller om det blir 

julmarknad på Sunderby folkhögskola. 

Till årets försäljning behöver vi ordna Swish till kåren. 

Beslut  

1) Vi arbetar som att alla julförsäljning blir av. 

2) Ordförande besöker Swedbank för att ordna Swish. 

11. LEDARFRÅGOR 

Johan Eriksson har blivit ensam som ledare för utmanarna. Det är inte riktigt bra.  

Beslut  

1) Johan får skriva i vår WhatsApp-grupp och be om hjälp när det behövs. 

2) Vi håller alla ögon och öron öppna efter fler ledare till utmanarna. 
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12. ÖVRIGA FRÅGOR 

Sekreteraren påminner om att vi har lägret Upplev som kommer att bo på Grundet mer eller mindre 

under en vecka. 

Mobilt bredband skulle kosta 300 kr/månad och då skulle vi kanske kunna ha ett larm som är 

kopplat över nätet. Vår fasta telefonledning finns kvar enbart för larmet och kan vi ändra det kan vi 

avveckla det fasta telefonen. 

Nytt hänglås till bommen får vänta lite. Vi behöver tänka igenom vilka nycklar som ska fungera var 

med tanke på att vi hyr ut. 

Vi behöver ny toner till skrivaren. 

Beslut  

1) Lars Salander hör med Peter Engström om han kan kolla om det kan fungera med larm över 

nätet/mobilt bredband och om vi kan få fram någon kostnad för det. 

2) Lars Salander beställer ny toner till skrivaren. 

13. NÄSTA MÖTE 

Beslut  

1) Nästa möte blir 23 november kl. 18.30. 

14. AVSLUTANDE 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Justering 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Anna Hedkvist 
 

Åke Olsson 

 


